

699. 1831 Wilhelm Im Josh Lfwish ourstansufimonws Philipp, nin ind Innificy, Tomplowy Inn Inni ind znovnzivyfin Philipp Tunoj6 Olgwil, Downistorogé znoififun Tofu. znfn und nilf Ulfr, nousodn Horse norf ognfifnsnns ogloribforfann Inn 11 mm Olnzniczn, Pfiligg Onnoz, December Lűwognw und Löuknw dorfinw 1831 zú Riwtowf, wan frims Bounns. flafworn fliforbassor, cyabofunn LorAfnsoin, dorb zuoniAn Rind ojnbofunn, nin Tofu, Inso zuonian Rofu, ind Inn nufam Mori ognsoriifs, noo no Inn Horman Milfalm Philipp nusfinls. GrusorAns noors: Wilfulm Philips Mmid4, Liivognis ind Kinfnis villfinis, nonlishus ognognimoviustiogn6 Proctorall unlest Inn Worknes und min dam Diacono, Ins din Torrifn sonsvirfant, in Ansofifioinlenn fort. [signed] Milfulm Pfilig Mymid4 [signed] Philips Miny [signed] Josonn Linwow [two words?]

1831 699. Im Jahr Christi achtzehnhundert Wilhelm ein und dreisig, Samstag Philipp, Philipp den drei und zwanzigsten Sengs April, Vormittags zwischen Sohn. zehn und eilf Uhr, wurde nach geschehener glaubhaften Starb den 11<u>ten</u> Anzeige, Philipp Seng, December Bürger und Bäcker dahier zu Kirtorf, von seiner 1831 Ehefrau Elisabetha, gebohren Spamer. Latherin, das zweite Kind gebohren, ein Sohn, der zweite Sohn, und den ersten Mai getauft, wo er den Namen Wilhelm Philipp erhielt. Gewatter war: Wilhelm Philipp Schmidt, Bürger und Kiefer allhier, welcher gegenwärtiges Protocoll nebst dem Vater und mir dem Diacono, der die Taufe verrichtet. unterschrieben hat. [signed] Wilhelm Philip Schmidt [signed] Philipp Seng [signed] Johann Cunrad [two words?]

+	<u>1831</u> 699.
Wilhelm Philipp, son of Philipp Seng. Died on the 11th of December 1831	On the morning of the twenty-third of April, in the year of the Lord, eighteen-hundred thirty-one between ten and eleven o'clock, after a credible report, the second child, a son, was born to Philipp Seng, citizen and baker here in Kirtorf and his wife Elisabetha née Lather, and on the first of May, the child was baptized, where he was given the name Wilhelm Philipp.
Spamer.	The sponsor was:  Wilhelm Philipp Schmidt, citizen and cooper here, who has signed the present document next to the father and me, the Deacon who performed the baptism.  [signed] Wilhelm Philip Schmidt [signed] Philipp Seng [signed] Johann Cunrad [two words?]